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La regidora de Ripoll Sílvia 
Orriols s’aparta del Front Nacional

Discrepa amb l’executiva del partit en temes de país i immigració

Ripoll

Jordi Remolins

L’única regidoria que el 
Front Nacional de Catalunya 
(FNC) tenia fins ara a tot 
Catalunya, la de la ripolle-
sa Sílvia Orriols, ha deixat 
d’existir després que la seva 
representant anunciés di-
marts que deixava de ser-ne 
per convertir-se en regidora 
no adscrita. En aquesta deci-
sió hi ha influït segons una 
carta signada per Orriols 
“la por i els complexos de 
l’actual directiva a l’hora 
d’afrontar la greu situació 
nacional i el problema de la 
immigració”. Sílvia Orriols 
no ha estat mai militant de 
partit, però els tres ripolle-
sos que en formaven part ja 
se n’han donat de baixa. Un 
d’ells, David Subirana, era 
també membre de l’execu-
tiva, a la qual defineix com 
a “poc seriosa” i retreu que 
fins ara no n’hagin rebut 
suport extern.

En un comunicat poste-

rior del FNC, el partit amb 
seu a Barcelona ha lamentat 
la postura d’Orriols, a qui 
reclama l’acta de regidora, a 
banda d’especificar que ha 
derivat “cap a altres posici-
ons” que les defensades en 

les eleccions de 2019. Fins 
a les municipals del maig 
de l’any passat, el Front 
Nacional de Catalunya era 
un partit inactiu. El perfil 
independentista i patriòtic 
dels seus inicis a la clan-

destinitat parisenca durant 
el 1940 van afavorir que la 
llista municipal liderada 
per Orriols hi intuís un 
bon paraigua sota el qual 
presentar-se. Des de 1990, 
quan els seus membres s’ha-
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La regidora Sílvia Orriols, en un ple de Ripoll
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vien fusionat amb ERC, que 
se la considerava com una 
organització dissolta, tot i 
que seguia existint com a 
tal.

La llista que va presentar-
se sota les sigles del Front 
a Ripoll continua unida i 
no té cap intenció de cedir 
la regidoria. La situació és 
molt similar a la que va afec-
tar el regidor Xavier Fer-
nández, que es va presentar 
el 2011 en una llista de 
Plataforma per Catalunya 
i que abans de mig mandat 
ja havia deixat el partit per 
convertir-se en regidor no 
adscrit. L’últim no adscrit 
que va tenir l’Ajuntament 
de Ripoll va ser precisament 
la número 2 d’Orriols, Fina 
Guix, que va ser fulminada 
per l’alcalde, Jordi Munell, 
abans del plenari de l’abril 
passat, en assabentar-se que 
deixava Junts per Ripoll i es 
presentaria pel FNC.

De cara a un futur man-
dat Subirana reconeix que 
no s’han plantejat encara 
la continuïtat del projecte, 
i que de fet els mesos que 
porten de l’actual “estan 
resultant durs”. Des d’abans 
de les eleccions municipals, 
gairebé totes les propostes 
d’Orriols han estat bloque-
jades arran d’un acord entre 
la resta de grups polítics del 
consistori en considerar la 
formació com a xenòfoba.

S’ha d’escollir a què es destinaran 200.000 euros del pressupost

Vic recull 60 propostes en la primera 
fase dels pressupostos participatius

Vic

EL 9 NOU

L’Ajuntament de Vic ha reco-
llit 60 propostes ciutadanes 
en el marc de la primera fase 
dels pressupostos partici-
patius de la zona verda del 

Merma de Vic, a la qual s’hi 
invertiran 200.000 euros del 
pressupost d’aquest any. El 
termini d’aportacions s’ha 
tancat aquesta setmana i 
els suggeriments s’han fet a 
través de la plataforma Deci-
dim i dels diferents punts 

de recollida en paper que 
s’havien habilitat. Des del 
consistori destaquen algunes 
propostes sobre la mobili-
tat sostenible, l’increment 
de vegetació per mitigar 
les altes temperatures de 
l’estiu, refugis climàtics i 

serveis sostenibles. També 
n’han rebut algunes sobre la 
millora, accessibilitat i remo-
delació dels parcs infantils i 
també de les places i espais 
públics. 

A causa de la situació d’ex-
cepcionalitat pel coronavi-
rus, expliquen des de l’Ajun-
tament, s’han cancel·lat les 
dues taules de propostes que 
havien de servir per posar 
en comú els suggeriments, 
debatre’ls i agrupar-los o per 
crear-ne de nous amb enti-
tats i veïns. Segons el regidor 
de Participació, Josep-Ramon 

Soldevila, per aquest motiu 
han fet un primer filtratge 
de propostes de manera que 
han descartat les que no es 
concreten en projectes i que 
“són demandes ciutadanes 
de millora de manteniment o 
de baix cost” que traslladaran 
al govern. També han agru-
pat i concretat propostes dels 
ciutadans i se’n presentaran 
24 al govern perquè les vali-
di, i després les traslladi als 
equips tècnics que faran els 
preprojectes, que seran els 
que es portaran finalment a 
la votació popular.  
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